



## Introduction of Service 189A with effect from 5 January 2009

### 新服务路线189A号从2009年1月5日起投入服务

To provide better service to our commuters, SMRT will be introducing Service 189A with effect from 5 January 2009 (Monday). The service operates on Mondays to Fridays (excluding Public Holidays), from 7.00 am to 9.00 am and will ply from Bukit Batok Central (Bukit Batok Interchange) to Bukit Batok Street 23 (opposite Midview Building).

Please refer to the routing details for more information.

为了提供更好的搭客服务，从2009年1月5日起(星期一)，SMRT将推出新服务路线189A号。此服务将从星期一至星期五(公共假期以外)，上午7点至9点之间，川行于武吉巴督中路(武吉巴督巴士转换站)至武吉巴督23街(中景大厦对面)。

欲知详情，请参阅图表。

Bus-stops Nos.	Road Name	Bus Stop Description
43009	Bukit Batok Central	Bukit Batok Interchange
43701	Bukit Batok Central	Blk 225
43389	Bukit Batok Ave 1	Opposite Blk 102
43519	Bukit Batok East Ave 6	Opposite Bt Batok Swim Cplx
43599	Bukit Batok East Ave 6	Bt View Sec School
43509	Bukit Batok Street 23	Blk 291E
43219	Bukit Batok Street 23	Opposite SBS Transit West District
43319	Bukit Batok Street23	Opposite Midview Bldg

For information on integrated public transport services, please contact TransitLink Hotline at 1800-2255663. You can also contact SMRT Customer Relations Centre at 1800-3368900.  
有关地铁及巴士路线询问，请拨热线 1800-2255663 向通联有限公司联络。您也可以联络 SMRT 客户联系中心热线号码 1800-3368900。

